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Készült: Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 2022. december 15-

ei, munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen vannak: Lazók Zoltán polgármester, Rajnai Gábor alpolgármester/települési képviselő, 

Szabó Mihály alpolgármester/települési képviselő, Gyuga Mihály József, 

Hermann Istvánné, Kontschán Flórián Jenő, Molnár István, Papp Péter Attila, 

Sólyom Jöran, Szanyi Gábor és Székely Antal települési képviselők, Dr. File 

Beáta jegyző  

 

Távol van: Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő  

 

Meghívottak: a hivatal munkatársai, további meghívottak és megjelentek a mellékelt 

jelenléti ív szerint 

 

Lazók Zoltán polgármester köszöntötte képviselőtársait, az ülésre meghívottakat, az érdeklődőket, a 

televízió és az internet nézőit.   

 

Az ülés megkezdése előtt kérte, néma főhajtással emlékezzenek Huszka Mihályra, világ- és kétszeres 

Európa-bajnok ezüstérmes, olimpiai 6. helyezett oroszlányi súlyemelőre, edzőre.  

 

A képviselő-testület munkaülését 16 óra 6 perckor megnyitotta.  

 

Megállapította, hogy a képviselő-testület határozatképes, mert a 12 fő települési képviselőből 11 fő 

jelen volt.  

 

Jelezte, a kiküldött meghívóban 12 napirendi pont szerepel.  

 

A napirendi pontokkal kapcsolatban kérdés, hozzászólás nem volt, kérte képviselőtársait, szavazzanak 

a napirendi pontok tartalmának és tárgyalási sorrendjének elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen 

szavazattal elfogadta, és meghozta a következő határozatot:  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

195/2022. (XII. 15.) határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete 2022. december 15-ei, munkaterv szerinti 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

2. Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosítása 

3. Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

4. Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 2022. évi várható eredményével és 

2023. évi támogatásával kapcsolatos döntések 

5. Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

6. Dad Község Önkormányzata részére szociális alapszolgáltatásként biztosított házi 

segítségnyújtással kapcsolatos döntések 

7. Oroszlány város 2023. évi egészségügyi programja 
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8. Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelme 

9. Döntés a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról 

10. Tájékoztató a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú villamos energia adásvételi 

szerződésekről 

11. A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

12. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Lazók Zoltán polgármester 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Előadó: Lazók Zoltán polgármester 

  Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az előterjesztésben 10 pontban számolt be a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről. A határozati javaslat 3 pontból áll. A tájékoztató elfogadása mellett 

döntést kért a SacraVelo – határon átnyúló kerékpáros zarándokutak a Felső-Dunamenti térségben 

című INTERREG V-A SZLOVÁKIA–MAGYARORSZÁG együttműködési program fenntartási 

kötelezettségeivel kapcsolatos, a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzattal kötendő 

megállapodásról és Dr. Mátics István, a Humán Bizottság külső bizottsági tagjának bizottsági tagsági 

posztról történő lemondása miatt a Humán Bizottság külső bizottsági tagjának Péter Dániel 

megválasztásáról 2023. január 1. napjától. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Székely Antal 

képviselőtársával egy televízió beszélgetésen vett részt, ahol teljesen valótlan információk hangzottak 

el képviselőtársa részéről, miszerint a városi szakképző iskolában nincs fűtés. Azt az információt 

kapta, hogy végre lett hajtva egy kb. 80 M Ft-os fűtéskorszerűsítés, illetve még ezen a héten 

elkezdődik egy plusz 15 M Ft-os hasonló beruházás. Ezeknek köszönhetően az első szinten, a 

zeneiskolai részben, 4 tanműhelyben, a mellettük lévő oktatókban, tornateremben és konditeremben 

van fűtés jelen pillanatban is.  

Székely képviselőtársa azt is elmondta, hogy néhány gyerek tanul a szakképző intézményben. Ennek 

is utánanézett, a létszám 2017 óta növekvő beiratkozást mutat, és jelen pillanatban ez a néhány tanuló, 

ez 210 fő. 

Harmadszorra is rosszul hangzott el a mikro- és kisvállalkozók 50%-os iparűzési adó elengedése. Ez 

már egyszer a költségvetés írásos részében sem volt pontosan megfogalmazva, illetve Kontschán 

elnök úr is rosszul mondta el. Tehát tegyék rendbe: a pandémia idején a Kormány valóban elengedte a 

mikro- és kisvállalkozások életben maradásához szükséges iparűzési adó 50%-át, ami valóban hiányt 

okozhatott volna Oroszlány város költségvetésében, de mivel a Kormány ezt néhány hónap után 

visszautalta, ezért kár, illetve bevételkiesés nem érte abban az évben a város önkormányzatát. 

Amit polgármester úr említett: nem örül annak, hogy dr. Mátics István úr nem vesz részt tovább a 

bizottság munkájában, ugyanis egészségügyi kérdésekben, illetve gyógyszertámogatásnál nagy 

hasznát vették a szaktudásának. De már hozzászoknak, hogy 1-2 havonta cserélgetik a külső bizottsági 

tagokat, ahogy a nemzetközi helyzet fokozódik.  

Megköszönte a karácsonyi ajándékot. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő véleménye szerint teljesen felesleges a vita, mert az 

igaz, hogy a Papp képviselőtársa által felsorolt helyeken megcsinálták a fűtést, de ez nem jelenti azt, 

hogy az épület fűtése rendben van, mert majdnem a felét teszi ki az épület másik része, ahol viszont 

nincs fűtés és lehet, hogy egyszer majd lesz, de nem tudja, hogy akkor még lesz-e iskola. Mondja ezt 

azért, mert az a bizonyos 200 fő, nem tudja, hogy jött ki. A nappalin, ha 15-en végeznek, akkor tessék 

megszorozni, az hány osztály lehet. Képviselőtársa beleszámolja az estiseket, meg a tanfolyamokat. 

Most összesen kettő szakmát oktatnak a korábbi 8-9 helyett. Nincs fűtés a kupolarészben, az 

étteremben, a színházteremben, a lakásokban. Az továbbra is igaz, hogy a tulajdonos önkormányzattal 

nem egyeztettek, és leszerelték a fűtést. És arról, hogy hogy áll a fűtés, egyetlen levelet sem küldtek a 

hivatalnak, vagy a polgármester úrnak sem. Azt csinálnak, amit akarnak, nem egyeztetnek a 

polgármester úrral. Az egyeztetésen Kancz Csaba kancellár úr megvonta a vállát, és azt mondta, 
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átlépték a szabályokat.  A Fidesznél ez így megy. 

A többivel nem értett egyet, mert lehet, hogy fizettek az önkormányzatnak kompenzációt, viszont a 

duplájára emelték a szolidaritási hozzájárulást. Nem tudja, miért kell ennyit fizetni és azt, hogy hova 

lesznek ezek a pénzek, mert erről a Fidesz soha nem számolt el, és gondolja, nem is fog. Náluk ez 

szintén nem divat. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő megismételte, a tévében az hangzott el Székely 

képviselőtársától, hogy a szakképző iskolában nincs fűtés.  

Az, hogy felnőttoktatás, illetve nem felnőttoktatás, ő a diáklétszámról beszélt. Székely képviselőtársa 

azt mondta, hogy néhány gyerek jár oda.  

Visszanézte a felvételeket, Székely képviselőtársa is nézze végig. 

Az iparűzési adónál az államnak befizetendő adónak semmi köze a kis- és mikro vállalkozásokat 

megsegítő 50%-os adóelengedéshez. Illetve az sem igaz, hogy két évvel ezelőtt, amikor ezt történt, a 

befizetendő adó a duplájára nőtt volna. Vissza kell nézni a költségvetést.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő az előterjesztés 10. alpontjához szólt hozzá, nevezetesen a 

majki patak felső tavi duzzasztó gátja szakmai értékeléséhez. Idézi a vizsgálati jegyzőkönyvből az 

előterjesztés azt a részt, mely szerint az ilyen régi használatban lévő murvás útfelületeken a 100 

N/mm2 érték feletti eredményeket kellene mérni mármint teherbírást tekintve. Megnézte a vonatkozó 

szabványokat: a 100 N/mm2 terhelhetőségi útfelületek, illetve alépítmények a kifejezetten országúti 

forgalomra, tehát nagy teherbírású, akár 10 t tengelyterhelésű járművek, forgalom számára épülő utak 

alépítmény elvárása. A jegyzőkönyv szerint ez ennek az elvárt értéknek a 60-70%. Itt senki nem akar 

teherautóval járni, személygépkocsikról van szó, tehát a 60-70% is bőven fölötte van ennek a 

tengelyterhelésnek. Véleménye szerint ez a szakmai, műszaki jegyzőkönyv, illetve a mérés eredménye 

nem azt igazolja, hogy ez az út nem bírja ezt a terhelést. Elbírja a személygépkocsi terhelést. 

Véleménye szerint túlzott az a lépése az önkormányzatnak, hogy erre való hivatkozással ezen a gáton 

a forgalmat megtiltja. Sokkal inkább azt érzi, hogy mivel az útnak van fenntartási költsége, egy kis 

odafigyelést, gondosságot igényel, az önkormányzat ezzel nem kíván foglalkozni. A híd rendes 

acélgerendákból van, tehát minden további nélkül meg lehetne engedni a személygépkocsi forgalmat 

ezen a gáton, mert egyébként minimális a forgalma a gátnak. Túlzottnak érzi, és a műszaki mérések 

számára nem támasztották alá ennek az indokoltságát. 

Ügyrendi javaslatában az előterjesztés 10. pontját külön kérte szavaztatni, ugyanis nem kívánja a 10. 

pontot tájékoztatóként elfogadni, viszont a többit nem akarja nem elfogadni.  

 
Lazók Zoltán polgármester az ügyrendi javaslat alapján kérte, szavazzanak a határozati javaslat 3. 

pontjának elfogadásáról az előterjesztés 10. pontja kivételével. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

196/2022. (XII. 15.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról szóló határozati javaslat 3. pontjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztés 10. pontja kivételével 

elfogadja a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót és a jelentést a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés 10. pontjának elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

197/2022. (XII. 15.) határozata 

a „Tájékoztató a két ülés közötti fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés 10. pontjáról  

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete elfogadja a „Tájékoztató a két ülés közötti 

fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztés 10. pontját. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak a határozati javaslat 1. és 2. pontjának elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

198/2022. (XII. 15.) határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatóról, a hozott döntésekről, a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1.a) Együttműködik a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzattal a SacraVelo – határon átnyúló 

kerékpáros zarándokutak a Felső-Dunamenti térségben című INTERREG V-A SZLOVÁKIA–

MAGYARORSZÁG együttműködési program fenntartási kötelezettségeit illetően, továbbá eleget 

tesz a létrejövő megállapodásban foglaltaknak az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal.   

1.b) Felhatalmazza a polgármestert a Komárom-Esztergom Megyei Önkormányzattal létrejövő 

megállapodás aláírására. 

2. Dr. Mátics István, a Humán Bizottság külső bizottsági tagjának bizottsági tagsági posztról történő 

lemondása miatt a Humán Bizottság külső bizottsági tagjának 2023. január 1. napjától Péter 

Dánielt választja meg. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati 

rendelet módosítása 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, az Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal energetikai 

fejlesztése című pályázathoz kapcsolódó bevételeket és kiadásokat az elektronikus pályázati felületen 

elérhető útmutató alapján a 053010 Környezetszennyezés csökkentésének igazgatása nevű 

kormányzati funkción szükséges elszámolni. Ezen kormányzati funkciókód törzskönyvi 

nyilvántartásba történő felvételéhez módosítani szükséges az Oroszlány Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló önkormányzati rendeletet. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

23/2022. (XII. 20.) önkormányzati rendeletét 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 13/2019. (X.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bartalus László osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 3/2022. számú határozatában a 

Településrendezési Terv módosításának tervezési programjaként elfogadta a Bokod-Oroszlány közötti 

kerékpárút nyomvonalának rögzítését tárgyalásos eljárás keretében, mely a megyei állami főépítész 

által lefolytatásra került. Ennek eredményeként az állami főépítész a záró véleményét megadta azzal, 

hogy javasolta a módosítás képviselő-testület általi jóváhagyását. 

A rendelettervezet elfogadásán túl szükséges a Településszerkezeti Terv módosítása tartalmának 

határozattal történő elfogadása is. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt. Felhívta képviselőtársai figyelmét, hogy az 

előterjesztés kapcsán két szavazásra fog sor kerülni. Először kérte, szavazzanak az előterjesztés 

szerinti rendelettervezet elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal a 

rendelettervezetet elfogadta és megalkotta  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

24/2022. (XII. 20.) önkormányzati rendeletét 

a helyi építési szabályzatról szóló 20/2006. (X. 11.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat 

elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés szerinti határozati javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési 

képviselő részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

199/2022. (XII. 15.) határozata 

a Településrendezési Tervvel kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete az 52/2005. (VIII. 9.) Kt. határozatával 

elfogadott, Oroszlány város Településszerkezeti Tervét az előterjesztés 2. melléklete szerinti, 

„Oroszlány TSZ-JM jelű Településszerkezeti Terv módosítása” című és TSZ-JM/M3-2022 jelű 

tervlapon jelölt tervezési területként lehatárolt területre vonatkozóan ábrázoltaknak és a 

Településszerkezeti Terv leírási (szöveges) dokumentációban rögzítetteknek megfelelően, a 

következőképpen módosítja: 

1. A Bokod – Oroszlány közötti kerékpárút megvalósulása érdekében a kerékpárút tervezett 

nyomvonala ábrázolásra kerül a Településszerkezeti Terv kivágaton, az előterjesztés 2. 

mellékletét képező TSZ-JM/M3-2022 jelű és „Településszerkezeti terv módosítása” című 

tervlapon jelölt módon. 

2. Az 1. pont szerinti módosítás során újonnan beépítésre szánt terület nem kerül kijelölésre, ezért a 

vonatkozó jogszabályok szerint a biológiai aktivitásérték változása nem vizsgálandó. Jelen 

módosítás következtében a biológiai aktivitásérték egyenlege a közigazgatási területen nem 

változik. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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4. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 2022. évi 

várható eredményével és 2023. évi támogatásával kapcsolatos 

döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

Előkészítő: Kameniczky Ákos forgalmi és kereskedelmi 

főigazgató – VOLÁNBUSZ Zrt. 

 Baranyai Gergely forgalmi működéstámogatás vezető 

– VOLÁNBUSZ Zrt. 

 Bartalus László városfejlesztési és -üzemeltetési 

osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a VOLÁNBUSZ Zrt. jelen előterjesztésében beszámolt 

Oroszlány város helyi autóbusz-közlekedésének 2022. évi várható eredményéről, melynek értelmében 

az önkormányzatnak a helyi járati közlekedés bevétellel nem fedezett, indokolt költségeinek a 

térítésére – a 2022. évre vonatkozóan – mintegy 7,1 millió forintot szükséges biztosítania a 2023. évi 

költségvetésben, melyre a határozattervezetben javaslatot tesz. 

A jelenleg aktuális helyi járati menetrend módosítását, valamint a helyi járati viteldíjak emelését nem 

javasolta, mivel az esetleg csökkenő igénybevétel mellett a bevétel-növekedés elhanyagolható 

nagyságrendű. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés szerinti határozati javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési 

képviselő részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

200/2022. (XII. 15.) határozata 

Oroszlány város helyi autóbuszos közösségi közlekedésének 

2022. évi várható eredményével és 2023. évi támogatásával kapcsolatos döntésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja a VOLÁNBUSZ Zrt. – előterjesztés 1. melléklete szerinti – tájékoztatóját Oroszlány 

város helyi autóbusz közlekedésének 2022. évi várható eredményéről. 

2. A helyi autóbuszos közösségi közlekedés működtetésére – lehetőség szerint – 7.100 e Ft összegű 

működési költségtérítést biztosít az önkormányzat 2023. évi költségvetésében, a helyi járati 

viteldíjak változatlanul hagyása mellett. 

3. Utasítja a polgármestert, hogy a 2. pont szerinti összeg tervezéséről gondoskodjon az 

önkormányzat 2023. évi költségvetésének „Helyi közösségi közlekedés működtetése” során. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző 

 

 

5. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Baráth Domonkos intézményvezető 

     Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló törvény 

rögzíti, hogy a legalább 2000 lakosú települési önkormányzat a szociálisan rászorult személyek 

részére biztosítandó szolgáltatási feladatok meghatározása érdekében szolgáltatástervezési koncepciót 

készít. A szolgáltatástervezési koncepció tartalmát a helyi önkormányzat kétévente felülvizsgálja és 

aktualizálja. 
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A szolgáltatástervezési koncepcióra vonatkozó törvényi előírás összhangban áll a közigazgatás és az 

ágazat 2011 óta tartó átalakításának tendenciájával, törekvéseivel. 

A legutóbbi felülvizsgálat óta számos olyan változás következett be, amely befolyásolja a szociális 

ágazat feladatellátását is. A koncepciónak igen nehéz helyzetben kell egy szerteágazó és sokszínű 

szociális szolgáltatásokra vonatkozó döntések szakmai előkészítéséhez hozzájárulnia, szakmai 

háttéranyagot adnia az önkormányzat vezetői, döntéshozói számára.  

Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának 2022. évi felülvizsgálati dokumentumát az 

előterjesztés melléklete tartalmazza. A koncepció felülvizsgálatának 20. pontja részletezi a város 

szociális ellátórendszerének sajátosságait és hiányosságait, a 22. pontban kerültek megfogalmazásra a 

jövőbeni feladatok, irányelvek. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő tájékoztatást kért a Humán Bizottság ülésén felvetett ellátásról, 

illetve nem ellátásról.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, a nevezett úriember féligazság mondott, mert valóban 

elküldésre került a hajléktalan ellátásból, de mindez kedden délelőtt történt. Kedd délelőtt és a 

képviselő úr hívása között eltelt időben ez az úr nem jelent meg a hajléktalanszállón. Utána bement és 

bent töltötte az éjszakát. Kedden délelőtt azért küldték el a kollegák, mert a magaviselete nem volt 

megfelelő, neki támadt egy munkatársának még a nyári időszakban. Ezért javasolták neki, hogy 

próbáljon meg a tatabányai hajléktalanszállóra bemenni. 

 

További kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így Lazók Zoltán polgármester kérte, 

szavazzanak az előterjesztés szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés szerinti határozati javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési 

képviselő részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

201/2022. (XII. 15.) határozata 

Oroszlány város szociális szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálatáról 

 

Oroszlány város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Oroszlány város szociális szolgáltatástervezési koncepcióját felülvizsgálta, és a 

szolgáltatástervezési koncepciót az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

2. Köszönetét fejezi ki az Önkormányzati Szociális Szolgálat munkatársainak a koncepció 

elkészítéséért.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

6. NAPIRENDI PONT: Dad Község Önkormányzata részére szociális alapszolgáltatásként 

biztosított házi segítségnyújtással kapcsolatos döntések 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester  

   Előkészítő: Baráth Domonkos intézményvezető 

     Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Dad Község Önkormányzata azzal kereste meg Oroszlány 

Város Önkormányzatát, hogy településükön az Önkormányzati Szociális Szolgálat házi 

segítségnyújtás szociális alapszolgáltatást nyújtson. A szociális törvény alapján a házi segítségnyújtás 

a települési önkormányzatok kötelező feladata. A jogszabály szerint a helyi önkormányzat fenntartói 

feladatait más helyi önkormányzattal kötött megállapodás útján is biztosíthatja, ezért javasolta, hogy 

az önkormányzat Dad Község Önkormányzatával a házi segítségnyújtás ellátására megállapodást 

kössön 2023. január 1. napjával. 

A feladatellátáshoz szükséges működési engedély feltétele a jogszabályban előírt dokumentumok - 

Alapító okirat, Szervezeti és Működési Szabályzat, Szakmai Program – módosítása, melyek az 

előterjesztés mellékleteit képezik. 
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Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így felhívta képviselőtársai figyelmét, hogy az 

előterjesztés kapcsán négy szavazásra fog sor kerülni.  

Kérte, szavazzanak a Dad Község Önkormányzata számára történő házi segítségnyújtás biztosításáról 

szóló határozati javaslatról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

202/2022. (XII. 15.) határozata 

Dad Község Önkormányzata számára történő házi segítségnyújtás biztosításáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a Dad Község Önkormányzatával kötendő 

házi segítségnyújtás biztosításáról szóló Megállapodást az előterjesztés 1. melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja, és felhatalmazza a polgármestert a Megállapodás aláírására.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosító 

alapító okiratáról szóló határozati javaslatról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

203/2022. (XII. 15.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosító alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

módosító alapító okiratát az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20.  

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat egységes 

alapító okiratáról szóló határozati javaslatról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

204/2022. (XII. 15.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító 

okiratát az előterjesztés 3. melléklete szerinti tartalommal fogadja el.  

2. Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Magyar Államkincstár költségvetési szervek törzskönyvi 

nyilvántartásaival kapcsolatos eljárásában az Önkormányzati Szociális Szolgálat alapító okiratával 

kapcsolatos esetleges formai, technikai változtatásokat megtegye.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  
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Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és 

Működési Szabályzatának, valamint a szervezeti egységek szakmai programjainak elfogadásáról szóló 

határozati javaslatról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének  

205/2022. (XII. 15.) határozata 

az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának, valamint a 

szervezeti egységek szakmai programjainak elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete:  

1. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Szervezeti és Működési Szabályzatának módosítását az 

előterjesztés 4. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

2. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Család- és gyermekjóléti Központ szakmai programját az 

előterjesztés 5. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

3. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Család- és gyermekjóléti Szolgálat szakmai programját az 

előterjesztés 6. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

4. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődei telephely – 2840 Oroszlány, Óvoda köz 1-2. – 

szakmai programját az előterjesztés 7. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

5. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Családok Átmeneti Otthon – 2840 Oroszlány, Fürst S. u. 

20. – szakmai programját az előterjesztés 8. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

6. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Időseket ellátó egység – 2840 Oroszlány, Hunyadi J. u. 7. - 

szakmai programját az előterjesztés 9. melléklete szerinti tartalommal elfogadja  

7. Az Önkormányzati Szociális Szolgálat Hajléktalan ellátó egység – 2840 Oroszlány, Mátyás Király 

u. 7. - szakmai programját az előterjesztés 10. melléklete szerinti tartalommal elfogadja.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 

7. NAPIRENDI PONT: Oroszlány város 2023. évi egészségügyi programja 

 

Előadó:  Székely Antal, a HB elnöke 

   Előkészítő: Szemző Ildikó osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a városi egészségügyi programot 2016. évben indították. Ezt 

folytatva és figyelembe véve az önkormányzat jövő évi gazdasági helyzetét javasolta, hogy a 2023. 

évben a csecsemők részére továbbra is biztosítsák a rota vírus elleni védőoltást, továbbá Oroszlány 

Város Óvodái valamennyi telephelyén és a három általános iskolában az ételallergia okozta anafilaxiás 

reakció elleni Epipen injekciót. 

Amennyiben az önkormányzat gazdasági helyzete lehetővé teszi, úgy a testület később dönthet a 

korábban megkezdett oltási programok folytatásáról. 

A tegnapi napon kiküldött előterjesztés-kiegészítésben a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján, az 

általános iskoláknak biztosított injekció összegével növelve módosították a határozati javaslatot. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés-kiegészítés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés-kiegészítés határozati javaslatát nyílt szavazással, 11 fő 

települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő 

határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

206/2022. (XII. 15.) határozata 

Oroszlány város 2023. évi egészségügyi programjáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete:  

1. Az előterjesztés és kiegészítése szerinti tartalommal elfogadja és támogatja Oroszlány város 2023. 

évi egészségügyi programját. 

2. Az egészségügyi program megvalósításához szükséges 7.700.000,- Ft anyagi fedezet összegét 

lehetőség szerint biztosítja a 2023. évi költségvetésében.  

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

SZÜNET 

16:38-16:55 

 

 

8. NAPIRENDI PONT: Az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelme 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Bársony Éva osztályvezető 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a képviselő-testület 4/2022. (I.27.) számú határozata, valamint 

30/2022. (II.24) számú határozata alapján a 2022. évi költségvetése terhére az oroszlányi felnőtt 

kosárlabda támogatására összesen 50.000 E Ft összegű előirányzat került jóváhagyásra vissza nem 

térítendő támogatásként az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. részére. A támogatást a felnőtt csapat 

versenyeztetésének, az NB/1/A osztályban való részvétel feltételeinek biztosítása érdekében felmerült 

költségekre fordíthatta a Kft. A 2022. évi támogatás elszámolásának határideje a megkötött 

Támogatási Szerződések alapján 2023. február 15. lesz. Az elszámolás ellenőrzését követően, az OSE 

Lions Sport Nonprofit Kft. 2022. évi támogatásának felhasználásáról szóló pénzügyi és szakmai 

beszámolóját a szokásos módon a képviselő-testület elé fogja terjeszteni. 

Tekintettel a 2022. évben történt megváltozott gazdasági környezetre, a sportfinanszírozási 

keretrendszer változásaira, valamint a TAO finanszírozás ütemére (várhatóan legkorábban március-

áprilisban lesz folyósítás), a folyamatos működés biztosítása érdekében, Oroszlány jelenleg egyetlen 

élvonalbeli csapatatának vezetője a 2023. évre vonatkozóan támogatási kérelemmel fordult az 

önkormányzathoz, mivel önkormányzati támogatás nélkül (még a szponzori támogatás mellett is) 

veszélybe kerülhet a szervezet működtetése, ezzel együtt pedig akár a fennmaradása is.  

A bemutatott költségterv alapján az igényelt támogatás összege 50.000 E Ft, melynek teljes összegét 

2023. január hónapban kérnek folyósítani az egyesület likviditásának biztosítása miatt.  

December 13-án a Pénzügyi Bizottság részletesen tárgyalta a kérelmet és azt a javaslatot fogadta el, 

hogy az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. által a 2023. évre igényelt 50 M Ft-os támogatás 

kamatmentes, visszatérítendő támogatás legyen. A bizottság javaslatát tartalmazza a tegnapi napon 

kiküldött előterjesztés-kiegészítés. 

 

Beck Ferenc OSE elnök megköszönte a 2022. évi támogatást. Ők is sok intézkedést voltak 

kénytelenek végrehajtani, például létszámleépítés, energiahatékonyság növelése, a fűtés ma sem megy 

a sportcsarnokban. Megpróbálják kihúzni a következő időszakot. Megköszönte, hogy megtalálták ezt a 

kompromisszumos megoldást. Ennek a háttere, hogy a TAO jóváhagyást követően pénzügyileg nem 

tudták realizálni azt a támogatást, amit a szakági szövetség jóváhagyott. Ezért vannak nehéz anyagi 

helyzetben. Jelen pillanatban ez egy áthidaló megoldás, a fedezet a TAO, amit március-április-május 

környékén várnak. Amennyiben megszavazza a testület a támogatást, akkor minél hamarabb 

visszatérítik, ha szükséges. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő kérdései az alábbiak voltak:  

Miért nem volt realizálható a TAO?  

Jól értette, hogy az OSE a Pénzügyi Bizottság által megfogalmazott támogatásnyújtási modellt 

elfogadná?  
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Jelenleg van-e 30 napot meghaladó tartozása a szervezetnek?  

Van-e fizetési átütemezési megállapodása a Kft.-nek? 

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, van átütemezett fizetésük. Több céggel próbáltak hosszabb fizetési 

határidőben megállapodni. 30 napot meghaladó tartozása nincs jelen pillanatban a Kft.-nek, de az nem 

jelenti azt, hogy holnap már nem lesz.  

A TAO realizálásával kapcsolatban elmondta, szerették volna a régi kiscsarnok parkettáját felújítani. 

Az MKOSZ műszaki gárdája sajnos ráült erre a történetre. Nagyon egyszerű pályázati modell, nagyon 

egyszerű pályázati elbírálást, de péntek délután kapták kézhez a jóváhagyó határozatot. Péntek délután 

a leszerződött partnerük cégvezetője már nem tartózkodott bent az irodában, nem tudta aláírni a 

megállapodást, ezért nem tudták feltölteni. Sportszervezetek eltérő gazdasági évvel vannak, nekik júl. 

1-től jún. 30-ig kell gazdálkodni, ugyanakkor a költségvetés éves. Ott megvan egy keret, amit TAO-ra 

adnak, szakszövetségekre leosztják, és abban az évben csak azt engedik jóváhagyó határozattal, 

amennyi van. Sajnos pont az orruk előtt húzták le a rolót. Ez éppen elég ahhoz, hogy a 

gazdálkodásukban ekkora problémát okozzon. 

 

Lazók Zoltán polgármester hozzátette, a keret, ami jóvá lett hagyva, megvan, csak ezt nem lehetett 

feltölteni. 

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, a jóváhagyó határozat megvan, csak januárban nyitják újra a 

feltöltési, pénzgyűjtési lehetőséget. Májusban van a társasági adófeltöltés.  

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, két előterjesztés készült, az eredeti és a 

kiegészítése. Az eredeti előterjesztést támogatta. A kiegészítés határozati javaslatában az van, hogy 

felkéri a polgármestert, hogy az OSE Lions Nonprofit Kft. támogatása Oroszlány Város 

Önkormányzata 2023. évi költségvetésében lehetőség szerint kerüljön megtervezésre. Veszélyesnek 

érezi ezt, hogy egy 50 M Ft-os tételt lehetőség szerint terveznek. Ebben benne van az, hogy tervezi is, 

meg nem is, vagy részben tervezi. A módosított előterjesztést nem tetszett neki. Vagy várjon az 

önkormányzat addig, amíg a költségvetésnek lesz egy levonata, egy átnézete, de az, hogy hitegetik az 

OSE-t áthidaló kölcsönnel, és utána vagy tudják biztosítani ezt, vagy sem, ez számára nagyon 

bizonytalan. A módosítást nem tudja támogatni, felelősségteljes vezetőként ezt nem tudná befogadni. 

Számára az eredeti előterjesztés elfogadható, a második csak akkor, ha a többi képviselőtársaitól is 

hallja, hogy hajlandóak a későbbiek folyamán emellé a támogatás mellé odaállni.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, ma még nem tudják megmondani, hogy a költségvetésben 

milyen lehetőségek fognak arra nyílni, hogy bármilyen támogatást adjanak. Múlt hét csütörtökön 

lezárult a villamos energia közbeszerzés, azóta tudnak kalkulálni a villamos energiával. De hivatalosan 

az intézményi távhőár a ami napig nem jött meg. A távhő kidolgozta a január 1-től érvényes árat, de az 

intézményi rendszer árszabályozása kapcsán egy kormányrendeletre várnak, hogy az milyen árat fog 

rögzíteni. Ma még az intézményi rendszer várható működési költségét sem tudják megmondani. Arról 

még nem is beszélve, hogy az élelmiszerárak, az energiaárak mind befolyásolják. A likviditási 

helyzetet tekintve az önkormányzat képes arra, hogy ezt a támogatást odaadja, de muszáj, hogy 

visszakapja. Arról, hogy mekkora támogatást és milyen módon, azt csak tervezni tudják. Szeretnénk, 

de a kötelező feladatok az elsők és utána, ha még van forrás, akkor ide is kerülhet pénz. 

 

Dr. File Beáta jegyző jelezte, ez egy technikai mondat. Évek óta, amikor a tárgyévben születik döntés 

a következő évre vonatkozóan és a szerződéskötések is megtörténnek, így szerepelnek a következő 

évre vonatkozó költségvetési felhatalmazások. Példaként az egészségügyi program határozati 

javaslatát említette. 2011. óta ezt a megfogalmazást használják. Amikor a pénzügyi osztály készíti a 

költségvetési tervet, akkor az aláírt szerződések alapján tölti fel a költségvetési sorokat, mint 

kötelezettségvállalást. A költségvetési egyensúly megint más kérdés. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő elmondta, elhangzott, hogy a TAO támogatás 

lehívását az egyesület tudja megtenni, viszont a támogatást a kft. kéri.   

A táblázatban nagy összegek szerepelnek a bér- és járulékköltségeknél, az albérleteknél, a napi étkezés 

és meccsétkezésnél. Kinek a bér- és járulékát fedezi a 17 M Ft-os összeg?  
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Beck Ferenc OSE elnök elmondta, a szakmai stáb, van gyúró, edző, másodedző, egészségügyi 

szolgáltatás, minden egyéb.  

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő elmondta, ez egy elég nagy összeg. Nem tudja 

összerakni, hogyha ezek a játékosok fizetést kapnak azért, hogy itt játszanak, akkor mit takar az 

albérlet és a meccsétkezés, a napi étkezés. 

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, hogy minden magyar csapatsportolónál úgy van, hogy lakhatást és 

étkezést biztosítanak, ez egy szokásjog. Az árak a tavalyihoz képest jelentősen emelkedtek, nekik ezt 

májusban meg kellett tervezni. Nem kérnek többet, mint annak az ellentételezését, amit a csarnok 

rezsijére fordítottak. Ez azért fordul meg a Kft. felé, mert így tudják a csarnok rezsijét realizálni. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő felvetette, ha ez a csökkentett összeg, akkor nem is 

meri elképzelni, mennyi lehetett eddig. Kérdése az volt, hogy mikor van az a körülmény, amikor az 

OSE azt gondolja, hogy nem kér támogatást az önkormányzattól?  

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, jelen pillanatban visszatérítendő támogatást kapnak. Azon 

dolgoznak évek óta, hogy minél kevesebb önkormányzati támogatást igényeljenek. Ez csökkent annak 

ellenére, hogy emelkedtek a rezsiárak.  

 
17 óra 15 perckor Vargáné Vojnár Katalin települési képviselő megérkezett a képviselő-testület 

ülésére, a jelenlévő települési képviselők száma: 12 fő. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottság ülésén elhangzottak 

alapján zsarolás jellegűnek érzi az OSE kérését. Matajsz úr elmondta, hogy milyen országos botrány 

fog kerekedni abból, hogyha egy nevezett, első osztályú kosárlabda csapat esetleg nem tudja befejezni 

a szezont. Felhívta Matajsz úr figyelmét arra, hogy ez egy gazdasági társaság, egy kft. Nem érzi úgy, 

hogy egy városnak szégyent kellene éreznie amiatt, ha az anyagi körülményei nem engedik meg, hogy 

fenntartson egy NB/1-es csapatot. Ugyanezt nem tudja elmondani egy gazdasági társaság vezetőiről. A 

város lakói elég sokkal járultak ahhoz hozzá, hogy az OSE létrejöjjön. A bizottsági ülésen 

elhangzottakhoz mindenki az egyéni felelősségét is mellérakja. 8-9 évnyi ekkora összegű támogatások 

után véleménye szerint szakmailag már illett volna saját lábra állni.  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, nem erről szól az előterjesztés.  

 

Beck Ferenc OSE elnök a zsarolás kifejezést visszautasította. A tényeket vázolta a kollegája. Sokat 

dolgoztak/dolgoznak ennek érdekében, nem sokkal jobb körülmények között, mint ahogy most itt 

ülnek és megpróbálják a lehetetlent is. Most is itt ülnek, miközben nagyon sok helyen már feladták. 

Azt gondolja, hogy ez a köz javát is szolgálja. 

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő megismételte, a bizottsági ülésen elhangzott az, hogy 

ez országos botrány lesz, ha az OSE nem tudja befejezni és ez szégyen lesz a városra.  

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő Gyuga képviselőtársa felvetésére – az eredeti 

előterjesztést látja elfogadhatónak, és a második változat bizonytalan az egyesület részére – reagált. 

Véleménye szerint az egyesület részére az a bizonytalan, ha most bizonytalanságban hagyják. Nem 

hiszi, hogy van olyan felelősségteljes képviselő, aki költségvetés ismerete nélkül bárkinek 50 M Ft 

vissza nem térítendő támogatási igényét el tudja fogadni. A Pénzügyi Bizottság pontosan azért tett 

módosító javaslatot, amivel ezt át lehet hidalni és segíteni az egyesületet abban, hogy a működése ne 

kerüljön veszélybe. A „lehetőség szerint” szófordulat szükséges, ugyanis most nem tudja elkötelezni 

magát a képviselő-testület. Akkor lehet kötelezettséget vállalni, ha ismerik a várható bevételeket és 

kiadásokat. 
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Sólyom Jöran települési képviselő felvetette, amennyiben úgy döntenek, hogy ezt a módosított 

verziót támogatja a képviselő-testület, akkor szerződéskötésre kerül sor. Ha szerződéskötésre kerül 

sor, akkor kevés a „lehetőség szerint” szófordulat, mert akkor onnantól kezdve ez már kötelezettség, 

ergo kötelesek beépíteni a költségvetésbe. Kérdése az volt polgármester úrhoz, hogy látja, 

rendelkezésre áll-e ilyen mértékű forrás januárban, a 25 M Ft, amit még a költségvetés elfogadása előtt 

fognak kifizetni a támogatott részére? Van-e erre megfelelő fedezet, és nem okoz-e esetleg galibát a 

későbbiekben? Főleg az energiaárak miatt. 

 
Lazók Zoltán polgármester elmondta, ezt leellenőrizte, osztályvezető asszonnyal megvizsgálták, 

egyébként nem terjesztette volna be az előterjesztést, ha nem lenne rá módjuk likviditás 

szempontjából. A költségvetésnek mindkét oldalán szerepelni fog ez, a költségvetés egyensúlyán nem 

fog változtatni. Azt, hogy a költségvetésben milyen lehetőségek lesznek, nem tudja jelen pillanatban. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő kérdése az volt, hogy tudott-e arról az egyesület, hogy 

ilyen pénzügyi helyzetbe kerül október, november táján? Ha nem, akkor miért nem lehetett ezt a 

levelet előbb elküldeni? Sok olyan kérdés merül fel az ügy kapcsán, amit például a Humán Bizottság 

ülésén kellett volna megtárgyalni, de a bizottság ülésére nem került be ez az előterjesztés. 

 

Beck Ferenc OSE elnök elmondta, az egyesület finanszírozása, bevételei folyamatosak, nem 

feltétlenül fixek, előre kalkulálhatóak. Ők sem tudták azt, hogy az energiaárak így meg fognak 

emelkedni. Minden tőlük telhető intézkedést megtettek, érzi az egyesület kérésének a súlyát. 

Megpróbálták saját maguk megoldani ezt a kérdést, hogy ne kelljen az önkormányzathoz fordulniuk. 

Minden évben érzik, hogy egyre nehezebben tudja támogatni az önkormányzat az egyesületet, de 

sajnos jelen pillanatban úgy tűnik, hogy a maguk erejéből nem tudják megoldani ezt a kérdést, ezért 

kérik az áthidaló lehetőséget. 

 

Székely Antal HB elnök/települési képviselő megismételte a kérdését: Miért az utolsó napokban 

került ide a kérelem, mikor az egyesület minden évben az önkormányzathoz fordult a támogatásért? 

Továbbra sem kaptak arra a választ, hogy ezt miért nem tudta az illetékes bizottság megtárgyalni?  

 

Beck Ferenc OSE elnök válaszában elmondta, megpróbálták megoldani saját maguk, nem tudták. 

Tudják, hogy az önkormányzat ugyanúgy energiaválságtól szenved, ugyanúgy forráshiánya van. Nem 

gondolták, hogy aktuális lehet. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő elmondta, a Pénzügyi Bizottság tett egy 

módosító javaslatot, amit a polgármester úr befogadott és annak megfelelően módosította az 

előterjesztést. Támogatást és hogy milyen összegszerű végleges támogatást kapjon az egyesület, korai 

lenne most meghatározni, hiszen a korábbi támogatási szerződések bizonyos szempontból lazák 

voltak, több olyan kérdést nem rögzítettek benne, mint amit egyébként kellett volna. Meg van 

határozva az, hogy milyen célra lehet ezt a támogatást felhasználni, viszont nincs benne semmi elvárás 

az önkormányzat mint támogató részéről, hogy mit vár el ezért cserébe. Ha az önkormányzat ebben az 

esetben, mint szponzor jelenik meg, lehetnek elvárásai, mint más szponzoroknak. A támogatás 

nagyságrendje nagymértékben függ attól, hogy a később megkötendő támogatási szerződésbe milyen 

tartalom fog bekerülni. Egy egyoldalú elkötelezettség helyett (az önkormányzat számára és 

ellentételezésben nincs semmi, viszonylag kevés a kapcsolat az egyesület és a támogató között az év 

egyéb részeiben) szorosabb együttműködést, időszakos tájékoztatást indokoltnak tartana, ha a végleges 

támogatási szerződésre sor kerül. Bizottsági ülésen is elmondta, hogy furcsállja azt, hogy az MVM 

szponzori támogatása egy sportágra vonatkozik, az önkormányzat támogatási megállapodása pedig 

egy profi egyesületre vonatkozik. Minthogyha a kettő elszakadna egymástól, ami nem biztos, hogy 

célszerű. Nem tartja helyesnek, hogy az önkormányzat kizárólag az egyesület profi részét támogatja, 

és annak a költségeinek a viselésében segít, míg az egyéb, szintén a kosárlabdához tartozó 

alfoglalkoztatási csoportok támogatásáról nincs szó. Véleménye szerint ebben valamilyen egyensúlyt 

kell teremteni. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy jelen pillanatban az 

önkormányzat mint hitelező jelentkezik és nem szponzor. Arról van szó az előterjesztésben, illetve a 

határozati javaslat pontjaiban, hogy tudnak-e egy segítségnyújtó visszatérítendő hitelt nyújtani. 

Véleménye szerint az egy következő kör lesz, hogy a költségvetésben tudnak-e, akarnak-e továbbra is 
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11 néhány év után pénz tervezni az egyesület működtetésére. Maradjanak annál a vitánál, hallgatná a 

javaslatokat, hogy jelen pillanatban tudják-e megváltoztatott módon támogatni az egyesület kérelmét. 

A 2023-as költségvetés az egy következő műsor. Maradjanak a vissza nem térítendő támogatásnál. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő elmondta, végiggondolta, milyen támogatási összeggel 

szerepelt az OSE a költségvetésben. 2012-ben 6 M Ft-tal indultak, majd 12 M Ft, 18 M Ft, 24 M Ft, 48 

M Ft és 50 M Ft lett. Az elmúlt 5 évben 50 M Ft összeg szerepel úgy, hogy az 50 M Ft reálértékben 

jóval kevesebb.  

Nem egy gyakori dolog az önkormányzat életében egy hitelnyújtás egy egyesület számára. Az 

intézményeknek az adott összeget tervezik be, itt viszont egy hitelnyújtásról van szó, ez kicsit árnyalja 

a dolgokat. Ha ez a OSE Lions-nak jó, hogy hitelt kapjon az önkormányzattól és ő megpróbálja az 

átmeneti időszakot finanszírozni, akkor nincs gondja, de a fix tényeket sokkal szívesebben látta volna. 

Nem minden képviselőtársa úgy áll hozzá, mint ő. Feltétlenül támogatja, mert abszolút értéknek és 

példaértékűnek tartja a városban az OSE Lions tevékenységét. Támogatja a hitelnyújtását is, de a 

támogatás és a hitelnyújtás között különbség van. 

 

Sólyom Jöran települési képviselő megköszönte Papp képviselőtársának, hogy végre nevén nevezte a 

gyereket. Ez egy hitel, nevezhetik, aminek akarják Éppen ezért a határozati javaslat megfogalmazásait 

a döntés pillanatában rendelkezésre álló szerződéstervezettel nem tudja összeegyeztetni. Abban a 

pillanatban, ha egy gazdasági társaságnak az önkormányzat közpénzt ad, akkor garanciák kellenek 

arra, hogy vissza fogja fizetni. Garancia kell arra, hogy ha nem fizeti vissza, akkor mi van, és ennek 

milyen jogkövetkezményei lesznek. Szeretné látni a Pénzügyi Bizottság javaslatának szellemében 

módosított szerződést, ami a minimális garanciális feltételeket is tartalmazza. Az eredeti előterjesztést 

nem támogatta, a visszatérítendő támogatásban lát rációt, de mivel itt egy nagyon komoly összeget 

visszavárnak, csak a garanciák ismeretében tudja támogatni azt.  

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, szerződéstervezetet nem tud most letenni. A jegyzőkönyvben 

lehet rögzíteni az elvárásokat. A legfontosabb sarokpontok: Van két időpont, amikor 25-25 M Ft-os 

részletet adnak, amit május 31-ig várnak vissza. Amíg nem kapják vissza, addig nem tudják odaadni 

az egyéb támogatást. 

 

Szabó Mihály alpolgármester elmondta, a Pénzügyi Bizottsági ülésen is hiányolta azt, hogy nincs 

megfelelőképpen egyeztetve ez a téma. Sejti, talán a rendelettel is szembe mennek, hiszen addig nem 

kaphat az OSE újabb támogatást, amíg nem számol el. Az ideivel sem számolt el. Nem hiteleznek, 

hanem vissza nem térítendő támogatást adnak. Megindokolta a döntését: Ez egy rendhagyó év 

mindannyiuknak, mert olyan döntésekre kényszerültek, amilyenekre eddig soha. Minden évben 

támogatta az OSE kérelmét, idén nem tudja, még akkor sem, ha visszatérítendő támogatásról van szó. 

Visszatekintett az idei tevékenységükre: a civil- és sporttámogatásokat mindössze 8 M Ft-ra 

szűkítették úgy, hogy a 22 pályázó sportszervezet 480 tagja 3,4 M Ft-os támogatást kapott. Nem 

nyitották ki a strandot, 20% csökkentést kértek az intézményektől a költségvetésükből, aztán a 

közelmúltban bezárták az uszodát, a közvilágítási elemek 50%-át üzemen kívül helyezték, 

visszavonták a városi központi főzőkonyha kialakításához kapcsolódó pályázatukat. Bevezették a 

garázsadót, az építményadót a cégek számára növelték, bevezették a kommunális adót, a 

közétkeztetési díjakat a bölcsődében és az óvodában is visszaállították, illetve a bölcsődében 

gondozási díjat is kérnek, a hőmérsékletet korlátozták az intézményekben. Az MKK fűtését 

korlátozták, a sportlétesítmények fűtését teljes egészében leállították. Ezt írták a miniszteri biztosnak. 

Azt gondolja, hogy ha annyira likvid az önkormányzat, hogy 50 M Ft-ot tud ilyen támogatási 

formában adni, akkor lenne mire fordítani ezt az 50 M Ft-ot. Nem azt mondta, hogy semmilyen 

támogatást nem tud támogatni, de az önkormányzat által nyújtott támogatásban tükröződnie kell, hogy 

miket saraboltak meg. Ezért nem tudja az előterjesztést támogatni. 
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Székely Antal HB elnök/települési képviselő sajnálatát fejezte ki, hogy a Humán Bizottsági ülésen 

mindezeket nem lehetett megtárgyalni, mert ennek még rengeteg ága-boga van. Kérte polgármester 

úrtól, hogy a határozati javaslat 4. pontját cseréljék ki, ugyanis arra van idő, hogy a képviselő-testület 

következő ülésén a képviselő-testület megismerje az ezzel kapcsolatos támogatási szerződést. A 

kiküldött szerződés még egy egészen más támogatási szerződés volt, és nyilvánvaló, hogy az úgy nem 

tartható, mert sok olyan pontja van, ami nem erről szól. Mivel az előterjesztésben is az szerepel, hogy 

az első részletet január 31-éig utalja el az önkormányzat, akkor van arra lehetőség, hogy a következő 

testületi ülésen döntsön erről a testület, és legalább a bizottságok is megismerjék annak a szerződésnek 

a részleteit. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, január 26-án lesz a munkaterv szerinti képviselő-testületi ülés. 

Nyilván olyan szerződés nincs, amit a képviselő-testület nem ismer meg. Jelezte, befogadja Székely 

Antal elnök úr módosító javaslatát és a határozati javaslat 4. pontjában figyelembe veszi. 

 

Molnár István települési képviselő elmondta, az előterjesztés kiegészítését támogatta. A 

részletkérdéseket polgármester úr és elnök úr majd kidolgozzák. Ahogy alpolgármester úr is mondta, 

rengeteg problémával kellett idén megküzdeni. Feltennék az i-re a pontot azzal, ha a támogatás 

hiányában az OSE-nak valóban vissza kellene lépnie az A osztálytól. Kívánja, hogy az OSE-nak 

sikerüljön a jelenlegi mellé egy olyan szponzort találni, akinek a segítségével már nem lesz szükség az 

önkormányzati támogatásra. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő támogatta, hogy a szerződés aláírás előtt kerüljön januárban a 

bizottságok elé. A szavazás előtt felhívta képviselőtársai figyelmét arra, hogy ebbe a sportágba az 

utóbbi 11 év alatt a város közel 3 Mrd Ft-ot költött el.  

Szabó alpolgármester urat dönt arról, hogy jöhet az újabb sarabolás és elveszik kéthetente ezer 

városlakó szórakozását, ez is egy jó nagy sarabolás. Ugyanis visszatérítendő támogatásról beszélnek. 

Az évtized alatt több szerződésmódosítási kérelme volt az OSE-nak, többször folyósítottak előre pénzt 

és soha semmiféle elszámolási nehézségük nem volt sem az egyesülettel, sem a kft.-vel. Kért 

mindenkit, gondolja végig, hogy ez egy kiemelt sportág, mennyi pénzt, mennyi munkát öltek már bele. 

Legalább kéthetente annak az 1000 embernek adják már meg a szórakozási lehetőséget, ha már ennyi 

elvonást csináltak.  

Arról nem beszélve, hogy a 8 M Ft-os civil- és sporttámogatások kapcsán annak idején szó nélkül 

hagyta, de a Szabó alpolgármester úr által támogatott szakosztályok kiemelten több pénzt kaptak, mint 

a többiek. Minden szentnek maga felé hajlik a keze. Azért, mert Szabó alpolgármester úr nem jár 

kosárlabda meccsre, attól még nem kell a kosárlabdát, illetve annak egyesületét a csőd szélére vinni. 

Legalább törekedni kellene arra, hogy tudnának egy kompromisszumos megoldást kötni úgy, hogy ne 

kerüljön a városi költségvetés egyensúlya veszélybe, és továbbéljen a sportegyesület, tudjon sportolni 

300 gyerek, illetve ne kelljen visszaléptetni az első osztályú csapatot és az az 1000 ember kéthetente 

hadd nézze a meccset.  

 

Szabó Mihály alpolgármester jelezte, Papp képviselőtársától nem is várt mást, csak egy ilyen 

személyeskedő és hazug felszólalást. Természetesen az nem igaz, hogy az általa vezetett 

sportegyesület többet kapott, mint bárki más. Meg lehet nézni, melyik egyesület mennyit kapott, fent 

van a város honlapján.  

Az sem igaz, hogy ha esetleg az OSE-nak az indulással problémái támadnak, az az ő döntése miatt 

van. Ugyanis az önkormányzat az idei évben 50 M Ft-os támogatást már biztosított az egyesület 

számára, és amint a kérelemben is lehet olvasni, arról van szó, hogy mások nem teljesítették időben a 

szerződésben vállalt kötelezettségeiket. Szanyi képviselőtársa a zsarolásnál erre gondolt, inkább lelki 

zsarolás ez, valóban próbálkoznak úgy beállítani a képviselőket, hogy miattuk kerül nehéz helyzetbe 

az OSE, de megerősítette, hogy erről szó sincs. A kérelmet is el lehet olvasni, fent van a honlapon. 

Nem járt már tavaly és tavalyelőtt sem kosárlabda mérkőzésre, mégis megszavazta az OSE kérelmét. 

Megpróbálta megindokolni döntését, hogy idén rendhagyó évet zártak. Valóban 1000 ember 

szórakozásáról van szó, illetve 300 gyerekről is, de a kötelező feladataik teljesítését is korlátozták. 

Volt javaslata arra, hogy milyen jellegű támogatást nyújtson az önkormányzat. Az, hogy az 

egyeztetések elmaradtak, illetve nem voltak rá kíváncsiak, arról nem ő tehet. 
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Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő a 3 Mrd Ft-ot erősnek tartotta, de ha elosztja, akkor 

150 E Ft/fő jelent egy 20.000 fős városban. A 20.000 fős város nem csak abból az 1000 emberből áll, 

aki bejár a sportcsarnokba. Ő is járt szurkolni, amikor még nagyobb részt oroszlányi és magyar 

sportolók képviselték a várost. A csarnok építésénél elhangzott ígéretként, hogy rengeteg oroszlányi 

fog a nagy csapatban játszani, szerencsésebb lenne, mert talán ők megértenék, hogy a városban ilyen a 

helyzet és jobban el tudnák fogadni az esetleg kellemetlen döntést is.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő elmondta, 2010 óta kb. 3 Mrd Ft-ot költött a város erre a 

sportágra. A számok tényszámok, nem politika kérdése. Nem Szabó alpolgármester urat teszi 

felelőssé, csak meglepődött, hogy egy kérelemre nem megoldási javaslattal próbáltak válaszolni egy 

olyan sportágban, ahol 300 gyerek sportol, illetve 1000 néző van. Mindjárt ellenségeskedés volt és 

hogyan nem lehet megcsinálni. Véleménye szerint ez nem jó hozzáállás. Az ülésen elhangzott 

előremutató javaslatokat is el tudta fogadni.  

 

Dr. File Beáta jegyző a szerződések előkészítéséhez szólt hozzá. Rövid volt az idő, nem tudták 

előkészíteni a szerződéstervezetet, ezért a határozati javaslat 2. pontját kibővítették a szerződés főbb 

pontjaival, ami kötelező eleme kell legyen a szerződésnek: kamatmentes, visszatérítendő, az összeg, a 

részfizetés, a visszafizetési határidő. A visszatérítendő támogatásról szóló szerződés a Ptk. szabályait 

is tartalmazza, ami a kamatmentes esetében, ha nem időben kerül visszafizetésre, akkor pótlékkal 

együtt igénylik vissza a támogatási összeget, illetve az is szerepelni fog benne, hogy ha ez nem kerül 

visszatérítésre, akkor az OSE következő támogatási igényét nem veheti figyelembe a képviselő-

testület. Módosító javaslatban lehetőség van arra, hogy tovább bővítsék a feltételeket konkrét 

igényekkel, hiszen a 4. pont arról szól, hogy polgármester úr csak úgy kötheti meg a szerződést, ha az 

ezeket a kötelező elemeket tartalmazza, és más elveket nem írhat bele.  

 

Szanyi Gábor VFKB elnök/települési képviselő elfogadja a 3 Mrd Ft-ot. Az egy érdekes kérdés, hogy 

ennyi pénz után azt felhozni, hogy 300 gyerek sportol ott (aminek nagyon örül), de ha más egyesület, 

vagy sportág kapott volna ilyen támogatást, infrastruktúrát, akkor elképzelhető, hogy ott is sportolna 

ennyi gyerek. 3 Mrd Ft-nyi támogatást követően mikor gondolják azt, hogy álljon meg a saját lábán ez 

az egyesület? 

 

Sólyom Jöran települési képviselő jelezte, a rendelkezésükre álló szerződéstervezetben sem a 

kamatmentes, sem a visszatérítendő szavak nem szerepelnek. A határozati javaslat 4. pontja 

egyértelműen felhatalmazza a polgármester a szerződés aláírására a 2. pont alapján, melyben két 

kifizetési összegről és a május 31-ei visszafizetésről van csak szó. Szeretné támogatni ezt a 

visszatérítendő támogatást, de jelen pillanatban nem látja a garanciális feltételeit, amire rá tudna 

bólintani. Ha látja a szerződést és az az általa elmondott feltételeknek megfelel, akkor meg tudja 

szavazni. Ez véleménye szerint az előkészítés óriási hiányossága.  

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, itt van egy félreértés. Valóban a 2. mellékletben az eredeti 

javaslat szerinti, vissza nem térítendő támogatási szerződés szerepel. Az új határozati javaslatban nem 

a 2. mellékletről beszélnek, hanem a határozat 2. pontjáról. De ezen már túl vannak, mert a szerződés 

ismét a képviselő-testület elé fog kerülni. 

 
Papp Péter Attila települési képviselő felhívta a figyelmet arra, hogy 2011-ben a képviselő-testület 

hozott egy azóta meg nem változtatott határozatot, amiben kimondta, hogy Oroszlány kiemelt 

sportágai a kosárlabda és a labdarúgás. Mivel ezek csapatsportágak és be akarták vonni a TAO 

pénzeket a város vérkeringésébe, ami sikeres is volt, hiszen megépült a Gárdonyi sportcentrum, illetve 

a város egyik legnagyobb beruházásaként a sportcsarnok. Úgy gondolja, hogy akkor és azóta is 

elhangzott, hogy ez az egyesület működne városi támogatás nélkül. Abban állapodtak meg, hogy attól, 

hogy itt profi csapatot fognak versenyeztetni, attól még a város támogatni fogja az egyesületet, ez 11 

éven keresztül is így volt. Reméli, hogy a mai döntés is ezt fogja igazolni. Hiszen azóta nem mondták 

ki, hogy nem ez az első számú sportág, illetve ki kell mondani, hogy a legtöbb pénzt a városi büdzsébe 

ez tudja behozni. Soha ilyen sportcsarnokot önerőből nem tudtak volna építeni. Tehát nézzék meg, 

hogy mit hoz vissza az egyesület közben. 

 

 

 



 

17 

 

Lazók Zoltán polgármester a vitát lezárta. Jelezte, Székely Antal elnök úr módosító javaslatát 

befogadta, tehát nincs közvetlen felhatalmazás, a szerződés visszakerül a képviselő-testület elé. 

 

A 4. pont módosításának figyelembe vételével kérte, szavazzanak az előterjesztés-kiegészítés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület nyílt szavazással, 12 fő települési képviselő részvételével, 8 igen, 3 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

207/2022. (XII. 15.) határozata 

az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi támogatási kérelméről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testülete:  

1. Egyetért az OSE Lions Sport Nonprofit Kft. 2023. évi 50.000 E Ft összegű támogatási 

kérelmével.  

2. A támogatást kamatmentes, visszatérítendő támogatásként biztosítja az NB I/A felnőtt kosárlabda 

csapat működésének folyamatos pénzügyi biztonsága érdekében. A folyósítást két részletben,  

- 2023. január 31-ig 25.000 E Ft-ot,  

- 2023. február 28-ig 25.000 E Ft-ot - biztosítja. 

A támogatás teljes összegének visszafizetéséről az OSE Lions Nonprofit Kft. 2023. május 31-ig 

köteles gondoskodni.  

3. Felkéri a polgármestert, hogy a OSE Lions Sport Nonprofit Kft támogatása Oroszlány Város 

Önkormányzata 2023. évi költségvetésében lehetőség szerint kerüljön megtervezésre.  

4. Utasítja Lazók Zoltán polgármester, hogy a határozat 2. pontja szerinti feltételekkel készült, 

visszatérítendő támogatásról szóló szerződést a 2023. január 26-ai képviselő-testületi ülésre 

terjessze be. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 

 

SZÜNET 

18:04-18:14 

 

A szünetben Molnár István települési képviselő távozott a képviselő-testület üléséről, a jelenlévő 

települési képviselők száma: 11 fő. 

 

 

9. NAPIRENDI PONT: Döntés a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, Oroszlány Város Önkormányzata „Rendelési időn kívül végzett 

központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyeleti szolgáltatás Oroszlány, Bokod, Kecskéd, 

Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” tárgyban közbeszerzési törvény hatálya 

alá nem tartozó beszerzési eljárást indított. 

A központi ügyeleti rendszerben jelenleg részt vevő önkormányzatok a megkeresésre nyilatkoztak, 

hogy a 2023. január 1.és 2023. december 31. közötti időszakra vonatkozó központi ügyeleti 

szolgáltatás tárgyú eljárásban részt kívánnak venni. 

Az ajánlattételi felhívással közvetlenül megkeresték a jelenlegi szolgáltatót, az Inter-Ambulance 

Egészségügyi és Szolgáltató Zártkörűen Működő Részvénytársaságot és egyeztetést folytattak az 

állami mentőszolgálattal is az ügyeleti szolgáltatás általuk történő esetleges ellátásáról. 

Az ügyeleti rendszer átszervezésére (a feladatellátási kötelezettség önkormányzatoktól az állami 

mentőszolgálathoz történő telepítésére) vonatkozó jogszabálymódosítást az Országgyűlés december 7-

ei ülésén elfogadta, a jogszabály kihirdetésére azonban a mai napig még nem került sor. 

Az önkormányzat felhívására a jelenlegi szolgáltató nyújtott be ajánlatot. A szolgáltatóval az ajánlatot 

december 13-án tudták személyesen is egyeztetni.  
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A tegnapi napon kiküldött előterjesztés a Pénzügyi Bizottság által is tárgyalt és elfogadott határozati 

javaslatot tartalmazza. 

 

Kérdés, hozzászólás és módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés-kiegészítés 

szerinti határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés-kiegészítés határozati javaslatát nyílt szavazással, 11 fő 

települési képviselő részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

208/2022. (XII. 15.) határozata 

a 2023. évi központi orvosi ügyeleti szolgáltatásról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete: 

1. Elfogadja az Inter-Ambulance Egészségügyi és Szolgáltató Zártkörűen Működő 

Részvénytársaság (székhelye: 1145 Budapest, Thököly út 165. 1. em. 5.) ajánlatát a „Rendelési 

időn kívül végzett központi orvosi (felnőtt- és gyermekorvosi) ügyeleti szolgáltatás 

Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, Dad, Kömlőd települések közigazgatási területén” 

tárgyban az alábbi részletes feltételekkel:  

a)  a szolgáltatási szerződés időtartama: 2023. január 1. és 2023. december 31. közötti 

időszak  

b) amennyiben az ügyeleti feladatot a központi jogszabályok és az egészségügyért felelős 

miniszter közleménye alapján az állami mentőszolgálat látja el, e feladatellátás kezdő 

napján a szolgáltatási szerződés hatályát veszti 

c) Az ellátási időszakok a következők:  

• munkanapokon 16.00 órától reggel 8.00 óráig  

• hétvége, ünnepnap, munkaszüneti nap: megelőző munkanap 16.00 órától az azt követő 

munkanap 8.00 óráig 

d) szolgáltatási díj összege:  

 

Ellátási időszakok a Megrendelőket a NEAK finanszírozáson 

felül lakosságszámuk arányában terhelő díj 

összesen (Ft/hó, tárgyi adómenetes) 

Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, Dad és 

Kömlőd települések közigazgatási területén: 

• munkanapokon 16.00 órától reggel 8.00 

óráig  

és  

• hétvége, ünnepnap, munkaszüneti nap: 

megelőző munkanap 16.00 órától az azt 

követő munkanap 8.00 óráig 

 

 

4.684.072,- Ft/hó (179,- Ft/fő/hó) 

 

Ellátási időszak a Megrendelőket a NEAK finanszírozáson felül a 

lakosságszámuk arányában terhelő díj 

(Ft/hó, tárgyi adómenetes)  
összesen településenként a lakosságszám 

arányában az alábbi adatok szerint 

Oroszlány, Bokod, Kecskéd, Szákszend, 

Dad és Kömlőd települések közigazgatási 

területén: 

• munkanapokon 16 órától reggel 8 

óráig  

és  

hétvége, ünnepnap, munkaszüneti nap: 

megelőző munkanap 16 órától az azt követő 

munkanap 8 óráig 

4.684.072,- 

Ft/hó,- 

lakosságszám havidíj 

(Ft/hó, tárgyi 

adómenetes) 

Oroszlány 

18.170 

3.252.430,- 

Bokod 2.242 401.318,- 

Kecskéd 2.134 381.986,- 

Szákszend 1.490 266.710,- 

Kömlőd 1.093 195.647,- 
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Dad 1.039 185.981,- 

Összesen 26.462 

fő 

4.684.072,-,- Ft 

 

e) Amennyiben a szerződés hatálya alatt a NEAK finanszírozás összege emelkedik, az 

önkormányzatok által fizetendő díjazás megfelelően csökken. 

 
2. A szolgáltatási díj teljesítéséhez szükséges fedezetet a 2023. évi költségvetésében 39.029 E forint 

összeg erejéig biztosítja. 

3. Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős:  a határozat kihirdetéséért:  Dr. File Beáta jegyző  

 

 

10. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú 

villamos energia adásvételi szerződésekről 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. Molnár Miléna aljegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a 2023. évi villamos energia beszerzése tárgyban 

keretmegállapodáson alapuló versenyi eljárásban (amely egyszer újranyitásra került) az ajánlatok 

értékelése megtörtént a múlt héten. 3 db ajánlat érkezett, melyek közül mindkét rész esetében az 

MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. nyújtotta be a legalacsonyabb összegű árajánlatot.  

A nyertes ajánlati ár az általános célú (intézményi) villamos energia beszerzése tekintetében 187,39 

Ft/kWh, a közvilágítási rész tekintetében pedig a nettó egységár 163,85 Ft/kWh. 

A keretmegállapodáson alapuló verseny újranyitásos eljárás dokumentumai (köztük az összegezés) az 

Elektronikus Közbeszerzési Rendszeren nyilvánosan közzétételre kerültek. A szerződéskötés 

folyamatban van. 

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, így kérte, szavazzanak az előterjesztés szerinti 

határozati javaslat elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület az előterjesztés határozati javaslatát nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

209/2022. (XII. 15.) határozata 

a 2023. évi általános intézményi és közvilágítási célú villamos energia adásvételi szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete a villamos energia beszerzése (általános, 

intézményi + közvilágítási célú) Oroszlány városban 2023. évre Oroszlány Város Önkormányzata és 

intézményei, valamint kizárólagos tulajdonában álló gazdasági társaságai részére tárgyú központosított 

közbeszerzési eljárásról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Határidő:  a határozat kihirdetésére:  2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetéséért: Dr. File Beáta jegyző 
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11. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. évi munkaterve 

 

Előadó:  Lazók Zoltán polgármester 

   Előkészítő: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, a testületi munka tervezhetősége céljából a korábbi évekhez 

hasonlóan készítették elő a munkaterv-tervezetet. A képviselő-testület szervezeti és működési 

szabályzata alapján írásban kérték az érintetteket, az alpolgármestereket, a települési képviselőket, a 

hivatal vezető munkatársait, hogy juttassák el a 2023. évi munkatervre vonatkozó javaslataikat. 

A napirendi javaslatok jelentős része a magasabb szintű és a helyi jogszabályokban szereplő, továbbá 

a képviselő-testület döntése alapján feladatot meghatározó, kötelezően tárgyalandó napirend. Ezeket a 

napirendi javaslatokat egészítették ki a beérkezett javaslatokkal. 

A 2023. évi munkatervhez szóbeli módosítást tett. A novemberre tervezett napirendi pontok közül 

javasolta törölni az „Oroszlány város szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata” című 

napirendet, mivel a koncepció felülvizsgálata 2 évente kötelező az önkormányzat számára, 

legközelebb 2024-ben. 

 

Gyuga Mihály József települési képviselő jelezte, évek óta probléma (lehet, hogy csak személyes) a 

június 29-ei testületi ülés. Június végén már sokan el szeretnének menni üdülni. Ott már lehetne egy 

hosszabb hétvégét megengedni maguknak. Módosító javaslata az volt, hogy 2023. június 29. helyett 

2023. június 27-én tartsák a nyári szünet előtti utolsó munkaülésüket. 

 

Kontschán Flórián Jenő PB elnök/települési képviselő észrevételként jelezte, ez esetben a Pénzügyi 

Bizottság ülésére is keresniük kell egy másik dátumot. 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szavazzanak Gyuga Mihály József képviselő-társa módosító 

javaslatáról. 

 

A képviselő-testület a módosító javaslatot nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő részvételével, 

9 igen szavazattal és 2 tartózkodással elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

210/2022. (XII. 15.) határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete 2023. június 29-e helyett 2023. június 27-én 

tartja a nyári szünet előtti utolsó munkaülését. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetésére: Dr. File Beáta jegyző 

 

Lazók Zoltán polgármester kérte, szóbeli módosítása, valamint az elfogadott módosító javaslat 

figyelembevételével szavazzanak a 2023. évi munkatervük elfogadásáról. 

 

A képviselő-testület a 2023. évi munkatervét nyílt szavazással, 11 fő települési képviselő 

részvételével, 11 igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata képviselő-testületének 

211/2022. (XII. 15.) határozata 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzatának képviselő-testülete az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja a 2023. évi munkatervét az alábbi módosításokkal: 

a) 2023. június 29-e (csütörtök) helyett 2023. június 27-én (kedden) tartja a nyári szünet előtti utolsó 

munkaülését. 

b) a 2023. november 30-ai munkaülése napirendi pontjai közül törli az „Oroszlány város 

szolgáltatástervezési koncepciójának felülvizsgálata” című napirendet. 

 

Határidő: a határozat kihirdetésére: 2022. december 20. 

Felelős: a határozat kihirdetésére: Dr. File Beáta jegyző 

 

 

12. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatta képviselőtársait arról, hogy előzetes írásbeli kérdés és 

interpellációs hozzászólás képviselőtársai részéről nem érkezett. 

 

Hermann Istvánné települési képviselő jelezte, problémája van a 7/2012. önkormányzati rendelettel, 

amelyik a távhőszolgáltatásról szól. Mindenki tudja, hogy rezsicsökkentés van, bármikor kéri az 

MVM távhőszolgáltató üzletágát, hogy emeljenek a társasházaknak a fűtési hőmérsékletén, mindig azt 

a választ kapja, hogy így szól az önkormányzati rendelet. 8 és 20 óra között a hőmérséklet átlagában 

legalább 20 fok kell, legyen. Aláírásokat gyűjtöttek a lakók, hogy emeltessék meg a bejövő 

hőmennyiséget, mert fáznak a lakásokban az emberek. Kérte, vizsgálják felül az önkormányzati 

rendeletet, esetleg a hőmennyiséget emeljék, ne pingpongozzanak az emberekkel, ha igényük van a 

melegebb lakásra. 

 

Lazók Zoltán polgármester jelezte, az egyik megalkotója volt ennek a rendeletnek, a mai napig ezzel 

működik a város. A rendelet nem azt mondja, hogy ennyit lehet, hanem hogy legalább 20 foknak kell 

lenni az átlaghőmérsékletnek az összes helyiség átlaga szerint. Ez követelmény, ha ez nincs, akkor 

panaszt kell tenni.  

Javasolta, hogy írásban rendeljék meg a hőmérséklet ellenőrző mérését, a megrendelésről 

tájékoztassák őt is és a szolgáltatási vezetőt. Véleménye szerint, a rendeletben előírt hőmérsékletet 

kötelesek biztosítani.  

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, a Népekbarátsága úton az óvodától a Sparig, illetve a 

gyógyszertárig koromsötét van. Vagy túl sok kandelábert jelöltek ki lekapcsolásra, vagy van olyan, 

amit nem jelöltek ki, de nem működik.  

A Mészáros Lajos utcában egyetlen egy kandeláber sem világít, a túloldalon Haraszthegy van, onnan 

semmi fény nem jön. Ha a sportcsarnok világítása le van kapcsolva, akkor a tömbházak előtt teljes 

sötétség van. 

 

Lazók Zoltán polgármester tájékoztatásul elmondta, a Mészáros Lajos úton szakaszhiba van. 

 

Papp Péter Attila települési képviselő jelezte, meg kell sürgetni a javítást. Mivel a Haraszthegy van a 

túloldalon, nem szűrődik át semmi fény az utcába. 

 

Lazók Zoltán polgármester elmondta, hozzá a Táncsics úti 10-esektől jött hasonló panasz, azok is 

reálisak. Véleménye szerint el kell kezdeniük összegyűjteni ezeket a panaszokat és az év elején egy 

rendkívüli bizottsági ülésen foglalkozni kell vele. 
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Miután további kérdés, hozzászólás nem volt, az ünnep közelségére tekintettel a jelenlévőknek, a 

város valamennyi lakosának békés, meghitt karácsonyi ünnepeket és egészséges, eredményes, boldog 

új esztendőt kívánt. 

 

Megköszönte képviselőtársainak a mai munkát, a jelenlévőknek és a televízió nézőinek a figyelmét, a 

képviselő-testület nyilvános ülését 18 óra 34 perckor bezárta. 

 

 

k.m.f. 

 

 

 

 

 Lazók Zoltán Dr. File Beáta 

 polgármester jegyző 


